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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 2)

Вчера във фойето на сградата на БТПП бе открита изложба на тема "Приятели на българските съкровища",
съвместна инициатива на Българската търговско-промишлена палата и Националният научен експедиционен клуб
"ЮНЕСКО". Изложбата от фотографии на млади български творци – студенти в научни експедиции отговаря изцяло
на дейността и целите на ННЕК-ЮНЕСКО за опазването и популяризирането на националното ... 

Специални условия за кандидатстване за членове на Българската търговско-промишлена палата БТПП ще е
партньор на бизнес наградите Forbes Business Awards 2022. Това договориха на среща председателят на
Палатата Цветан Симеонов и представители на Forbes - Даниела Иванова, мениджър събития, и Мирена Иванова,
експерт събития и дигитални комуникации. Ежегодният конкурс афишира успеха на българските пре... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Бюджет 2022 г. влиза за разглеждане в парламента на първо четене. Депутатите ще започнат работа с бюджета на
НЗОК и този на ДОО в сряда и продължават в четвъртък с бюджета на държавата за 2022 г. За целта в
продължение на две седмици бюджетът бе гласуван от комисиите в Народното събрание. В бюджета на НЗОК
здравноосигурителните приходи за 2022 г. са разчетени с ръст от 697 12 хил. лв. спрямо приет... 

По спецакцията "Златни паспорти" се проверяват лицата, получили българско гражданство, между 2015 г. - 2021
г.С изискване на документи от държавните институции тепърва ще се установява дали директорът на Българската
агенция за инвестиции Стамен Янев е част от схемата с издаването на т.нар. "златни паспорти". Това заяви в
студиото на "Тази сутрин" по БТВ говорителят на Специализираната прокуратура ... 

Заглавие: Изложба на тема "Приятели на българските съкровища" бе открита в БТПП
Дата: 09.02.2022 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП - партньор на бизнес наградите на Forbes
Дата: 09.02.2022 13:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Бюджет 2022 влиза в парламента за първо четене ( НА ЖИВО)
Дата: 09.02.2022 09:20
Медия: Дебати

Заглавие: Христо Кръстев, говорител на прокуратурата: Не сме претърсвали Агенцията за инвестиции
Дата: 09.02.2022 09:01
Медия: Епицентър

https://www.bcci.bg/news/18550
https://www.bcci.bg/news/18551
https://debati.bg/byudzhet-2022-vliza-v-parlamenta-za-parvo-chetene-na-zhivo/
http://epicenter.bg/article/Hristo-Krastev--govoritel-na-prokuraturata--Ne-sme-pretarsvali-Agentsiyata-za-investitsii/273233/2/0


Ще има повече пари за здраве, но дали и услугите ще са по-добри?Депутатите приеха бюджета на НЗОК за тази
година на първо четене. По време на дебата мнозинството се застъпи за тезата, че в него е заложена реформа, а
опозицията отсече, че нищо в здравеопазването няма да се промени, въпреки че за здраве ще има повече пари. В
бюджета е заложено, че здравноосигурителните приходи са с ръст от 697 12 х... 

Агенцията за инвестиции в селските райони изпрати в края на януари на Европейската комисия искане за
възстановяване на сумата от 426,8 млн. евро, които представляват плащания от националния бюджет към
фермерите в периода 16 октомври - 31 декември 2021 г. Това са плащанията, направени от агенцията през
четвъртото тримесечие, към бенефициенти по проекти за инвестиции, финансирани чрез Националната п... 

"В момента Сърбия преговаря с много инвеститори. Общият размер на обсъжданите инвестиции в икономиката на
страната е 7,3 милиарда евро", обяви президентът Александър Вучич във вторник на страницата си в Instagram,
предава ТАСС. "Преговаряме с 92-ма инвеститори. Общият обем на тези инвестиции е 7,3 милиарда евро, което е
повече от 35 хиляди нови работни места. В същото време трябва да укрепим наши... 

Министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер проведе среща с посланика на Обединено кралство
Великобритания и Северна Ирландия в България Н.Пр. Роб Диксън, съобщава БГНЕС. По време на срещата бяха
обсъдени актуални задачи пред новото министерство и правителството, сред които борбата с корупцията,
подобряването на условията за бизнес в България, включително и за британски фирми. Министър Лорер з... 

Технологичният сектор и ИТ са от голям интерес за фирмите от Великобритания, подчерта посланикът на страната
у насТехнологичният сектор и информационните технологии представляват голям интерес за фирмите от
Великобритания и това е сфера, която дава възможност за разширяване и надграждане на сътрудничеството
между Обединеното кралство и България. Това заяви посланикът на страната у нас Н.Пр. Роб Ди... 

EC oбявиха официално специален план, с който ще се опитат да се противопоставят на продължаващата криза с
недостига на компоненти. Технологичната индустрия е засегната от подобни проблеми вече няколко тримесечие и
едва ли ще се намери решение поне в краткосрочен план. Европейското семейство от държави има амбициозни
планове да се намали зависимостта от азиатските производители на полупроводници. И... 

Заглавие: Бюджетът на НЗОК мина, реформа или още от старото?
Дата: 09.02.2022 13:19
Медия: Днес

Заглавие: Еврокомисията одобри изплащането на 427 млн. евро за фермерите в Румъния
Дата: 09.02.2022 13:12
Медия: Български Фермер

Заглавие: Сърбия преговаря за инвестиции от 7,3 млрд. евро
Дата: 09.02.2022 13:00
Медия: Мениджър

Заглавие: Лорер се срещна с британския посланик. Какво обсъдиха?
Дата: 09.02.2022 14:13
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Британски фирми с интерес от сътрудничество с български стартъпи
Дата: 09.02.2022 14:05
Медия: Economy.bg

Заглавие: ЕС отпуска €43 млрд. за справяне с хардуерната криза
Дата: 09.02.2022 14:00
Медия: Digital.bg

Заглавие: Великобритания и Северна Ирландия с интерес да инвестират в БГ стартъпи
Дата: 09.02.2022 13:45
Медия: Монитор

https://www.dnes.bg/politika/2022/02/09/biudjetyt-na-nzok-mina-reforma-ili-oshte-ot-staroto.519861
https://www.bgfermer.bg/Article/10841066
https://www.manager.bg/svyat/srbiya-pregovarya-za-investicii-ot-73-mlrd-evro
https://www.standartnews.com/balgariya-politika/lorer-se-sreshchna-s-britanskiya-poslanik-kakvo-obsdikha-484212.html
https://www.economy.bg/business/view/49553/Britanski-firmi-s-interes-ot-sytrudnichestvo-s-bylgarski-startypi
https://www.digital.bg/es-otpuska-%E2%82%AC43-mlrd-za-spravqne-s-harduernata-kriza-article1236095.html
https://www.monitor.bg/bg/a/view/velikobritanija-i-severna-irlandija-s-interes-da-investirat-v-bg-startypi-297917


Великобритания и Северна Ирландия са заинтересовани от сътрудничество със стартиращи български компании,
които чрез своите британски партньори да могат да получат достъп до подкрепа и финансиране. Това заяви
посланикът на Обединеното кралство и Северна Ирландия в България Н.Пр. Роб Диксън по време на работна
среща с министъра на иновациите и растежа Даниел Лорер, съобщиха от икономическото ведомст... 

Министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер проведе среща с посланика на Обединено кралство
Великобритания и Северна Ирландия в България Н.Пр. Роб Диксън. По време на срещата бяха обсъдени актуални
задачи пред новото министерство и правителството, сред които борбата с корупцията, подобряването на
условията за бизнес в България, включително и за британски фирми. Министър Лорер запозна посланик ... 

Индексите на водещите европейски фондови борси записаха повишения в ранната търговия в сряда, подкрепени
от силните корпоративни отчети и ралито на глобалните пазари, пише Ройтерс. Ръстът обаче бе ограничен от
опасенията, свързани със затягането на паричната политика на големите централни банки. Общият европейски
индекс STOXX 600 отчете ръст от 7,02 пункта, или 1,51%, до 472,36 пункта. Немският по... 

33 браншови и развъдни организации в селското стопанство отправиха към държавата апел за спешна финансова
помощ в размер на 200 милиона лева. Средствата са необходими за покриването на загубите от Ковид
пандемията. Искането е отправено до министър-председателя Кирил Петков, до вицепремиера и министър на
финансите Асен Василев, министъра на земеделието Иван Иванов и до всички парламентарно представ... 

Със старта на новата оперативна програма "Транспортна свързаност" отваряме врати за бизнеса и частните
компании, заяви директорът на дирекция "Координация на програми и проекти" Галина Василева на провелия се
в Министерството на транспорта и съобщенията отраслов съвет в сектор "Транспорт". Идеята е да бъдат
подпомогнати интермодалните оператори и компании, които да изградят инфраструктура за алтер... 

Интервю с кмета на община Девин Здравко Иванов Г-н Иванов, в края на миналата година голямо
предизвикателство пред вас бяха проливните дъждове, които нанесоха щети за милиони в община Девин. Каква е
ситуацията към днешна дата? Знаете, Сдружение от Триград обяви, че плануват протестни действия на 12
февруари с няколко основни искания. Действително в края на миналата година ни сполетя бедствие, какв... 

Заглавие: Британски фирми с голям интерес към нашия IT сектор и стартъпи
Дата: 09.02.2022 13:20
Медия: 3е news

Заглавие: Европейските борси се оцветиха в зелено*
Дата: 09.02.2022 13:20
Медия: Мениджър

Заглавие: 33 организации в агросектора искат 200 млн. лева COVID помощ
Дата: 09.02.2022 14:15
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Програма "Транспортна свързаност" ще насърчава интермодални оператори и инфраструктура за
горива
Дата: 09.02.2022 12:33
Медия: Градът.bg

Заглавие: С реализирането на редица важни проекти Девин ще се утвърждава като още по-атрактивна
туристическа дестинация
Дата: 09.02.2022 15:08
Медия: Смолян нюз

Заглавие: Сменя ли се курсът на фискалната политика?
Дата: 09.02.2022 15:02
Медия: dunavmost.bg

https://3e-news.net/bg/a/view/30284/britanski-firmi-s-goljam-interes-kym-nashija-it-sektor-i-startypi
https://www.manager.bg/finansi/evropeyskite-borsi-se-ocvetiha-v-zeleno-2
https://novini.vratsa.eu/bg/33-organizatsii-v-agrosektora-iskat-200-mln-leva-covid-pomosht/
https://gradat.bg/infrastruktura/programa-transportna-svrzanost-shche-nasrchava-intermodalni-operatori-i
https://www.smolyannews.com/news/intervyu/s-realiziraneto-na-reditsa-vazhni-proekti-devin-shte-se-utvarzhdava-kato-oshte-po-atraktivna-turisticheska-destinatsiya
https://www.dunavmost.com/novini/smenya-li-se-kursat-na-fiskalnata-politika


Промяната е почти неизбежна, за хубаво или за лошо. Бюджет 2022 още не е приет, а може да се окаже
знаменателен В продължение на над 6 часа обсъждане миналия петък, финансовият министър Асен Василев
разбуни духовете в парламентарната бюджетна комисия до такава степен, че не остави почти никого безучастен.
Тръгвайки от обичайните сметки, числа и противоречия, дебатът неочаквано прерасна в сблъсък з... 

Целта на работата ни е да постигнем по-висок икономически растеж. Ще се фокусираме върху растежа и
иновациите и в най-добрия начин върху иновативния растеж, заяви министърът на иновациите и растежа Даниел
Лорер пред парламентарната комисия по икономическа политика и иновации. Ще работим за
конкурентоспособна икономика, която да осигури растеж и развитие на регионите в страната, за подобряване на
с... 

Българският еврокомисар Мария Габриел обяви на пресконференция в Брюксел работната програма за 2022 г. на
Европейския съвет по иновациите (ЕСИ). Тя предоставя възможности за финансиране в размер на 1,7 млрд. евро
за новатори и стартъпи с цел разрастване и създаване на нови пазари. ЕСИ е нова инициатива по програма
"Хоризонт Европа" с общ бюджет от над 10 милиарда евро за периода до 2027 г. От пило... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

09.02.2022 От средата на м. декември 2021 г. до началото на м. февруари 2022 г. БСК е изготвила и представила
пред институциите и обществото 10 официални позиции, основно свързани с високите цени на ел.енергията, както
и с проектобюджетите на Република България, Държавното обществено осигуряване и Националната
здравноосигурителна каса. Това става ясно от отчет за дейността на оперативния екип на Б... 

Германските компании в чужбина също са все по-загрижени за въпросите с устойчивостта. Това сочи специално
проучване на Асоциацията на германските индустриално-търговски камари (DIHK), изготвено за целите на AHK
World Business Outlook въз основа на допитване сред над 3200 компании с представителство в чужбина.
Проучването е представено в бюлетина Bulgarien Aktuell на Германо-българската индустриалн... 

Четирите най-големи града в България представиха проекти за подобряване на качеството на въздухаПървия
Национален механизъм за инвестиции в подобряване на качеството на въздуха обсъдиха кметовете на четирите
най-големи града София, Пловдив, Бургас и Варна с министъра на околната среда и водите. Срещата се проведе
по инициатива на кметовете Йорданка Фандъкова, Здравко Димитров, Димитър Николов и Ив... 

Заглавие: Даниел Лорер: Ще се фокусираме върху растежа и иновациите и в най-добрия начин върху
иновативния растеж
Дата: 09.02.2022 13:22
Медия: Stroimedia.bg

Заглавие: Мария Габриел: Подпомагаме новаторите, талантите и бизнеса с 1,7 млрд. евро финансиране
Дата: 09.02.2022 15:01
Медия: Publics

Заглавие: ПРОВЕДЕ СЕ ПЪРВОТО ЗА ГОДИНАТА ЗАСЕДАНИЕ НА УС НА БСК
Дата: 09.02.2022 13:01
Медия: Българска стопанска камара

Заглавие: Германските компании са все по-загрижени за устойчивостта и опазването на околната среда при
инвестициите си в чужбина
Дата: 09.02.2022 10:40
Медия: 3е news

Заглавие: Електромобили за по-чист въздух в София, Пловдив, Бургас и Варна
Дата: 09.02.2022 15:05
Медия: Economy.bg

Заглавие: Търсите добра доходност и защита от инфлацията? Научете какво е инвестиционна спестовна сметка

http://stroimedia.bg/2022/02/09/%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D0%BB-%D0%BB%D0%BE%D1%80%D0%B5%D1%80-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D1%84%D0%BE%D0%BA%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%B2%D1%8A%D1%80%D1%85%D1%83-%D1%80%D0%B0/
https://www.publics.bg/bg/news/28423/%D0%9C%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F_%D0%93%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BB_%D0%9F%D0%BE%D0%B4%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D0%BC%D0%B5_%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5_%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5_%D0%B8_%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0_%D1%81_1_7_%D0%BC%D0%BB%D1%80%D0%B4_%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE_%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B5.html
https://www.bia-bg.com/news/view/29725/
https://3e-news.net/bg/a/view/30272/germanskite-kompanii-sa-vse-po-zagrijeni-za-ustojchivostta-i-opazvaneto-na-okolnata-sreda-pri-investiciite-si-v-chujbina
https://www.economy.bg/bulgaria/view/49555/Elektromobili-za-po-chist-vyzduh-v-Sofiya-Plovdiv-Burgas-i-Varna
https://www.moitepari.bg/spravochnik/art/financialnews/tursite_dobra_dohodn%7E78f5149c-e27c-46bc-b214-0b774686501a/


Търсите добра доходност и защита от инфлацията? Научете какво е инвестиционна спестовна сметка и какви
възможности за спестяванията ниЕкспат Капитал дава възможности за по-висока сигурност, доходност и контрол в
сравнение с традиционните форми на спестяване в България.Нулеви лихви по депозитите и увеличени банкови
такси. Такава е ситуацията вече и за спестяванията на физически лица и това няма да ... 

"Ти какъв си, господине, по каква работа към наше село? - запита Андрешко, оглеждайки своя кираджия. - Аз съм
съдия-изпълнител. - И по изпълнение, а? Кому ще изгорите душицата?- Има един, Станойчо го казват...-3нам го.
Нему ще секвестирате житото, а? Сиромах е той, господин съдия, не закачайте го. - Ааа, сиромах човек, жив
дявол!". Едно е да се наслаждаваш на прекрасния разказ "Андрешко" на Елин П... 

Със 129 гласа "за" и 90 "против" мнозинството в Народното събрание прие на първо четене бюджета на Здравната
каса.Предвижда се разходите за здравеопазване до края на 2022 година да бъдат над 6 милиарда лева, което е с
над 600 милиона лева повече в сравнение с миналата година.Ще се запази вноската за здравно осигуряване да е
8% от дохода, като работодателите ще продължат да плащат 60% от сумата, а ... 

Парламентът обсъжда на първо четене Законопроекта за бюджета на държавното обществено осигуряване (ДОО)
за 2022 г. Предвижда се от 1 април т.г. минималната работна заплата да се увеличи от 650 лв. на 710 лв. От същата
дата се увеличава размерът на паричното обезщетение за отглеждане на дете до двегодишна възраст от 650 лв.
на 710 лв., както и максималният осигурителен доход от 3000 на 3400 лв. От ... 

Депутатите приеха на първо четене бюджета на Здравната каса, който е над 6 млрд. лева - с около 604 млн.
повече в сравнение с миналата година. Приходите от здравноосигурителните вноски трябва да се увеличат с 433
млн. лева и да достигнат 3.7 млрд. лева. Размерът на вноската се запазва на 8%. Планираните приходи общо са
5.8 млрд. лева, или с 690 млн. повече, съобщава БНТ. Разходната част на бюджет... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

С изискване на документи от държавните институции тепърва ще се установява дали директорът на Българската
агенция за инвестиции Стамен Янев е част от схемата с издаването на т.нар. "златни паспорти". Това заяви в
ефира на Би Ти Ви говорителят на Специализираната прокуратура Христо Кръстев. "Не сме извършвали нито
обиск, нито претърсване и изземване, а сме изискали документи от Агенцията за инвести... 
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Медия: Moitepari.bg

Заглавие: Днес кредитор, утре длъжник
Дата: 09.02.2022 14:10
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https://politika.bg/bg/a/view/dnes-kreditor-utre-dlyjnik-100213
https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Na-purvo-chetene-Zdravnata-vnoska-se-zapazva-vdigat-maksimalniya-osiguritelen-prag-1209499
https://nova.bg/news/view/2022/02/09/356365/%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%8A%D0%B6%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%BE-%D0%B7%D0%B0-2022-%D0%B3/
https://www.posoki.com/deputatite-priekha-na-prvo-chetene-byudzheta-na-zdravnata-kasa
https://pik.bg/%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%86%D0%B0%D0%BA%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D0%B0%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%82%D0%B8%E2%80%9C-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D1%81%D0%B5-%D0%B2%D1%81%D0%B8%D1%87%D0%BA%D0%B8-%D0%BB%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B8%D0%BB%D0%B8-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%81-news1084435.html
https://www.actualno.com/curious/tezi-profesii-shte-izcheznat-do-2030-g-chast-2-news_1707487.html


Банков касиер Въпреки че банките няма да изчезнат напълно, много местни клонове ще изчезнат. Това се дължи
на удобството и лесния за потребителя характер на онлайн и телефонното банкиране, където можете да
извършвате транзакции и да управлявате сметката си с лекота – и всичко това от комфорта на собствения си дом.
Хората все още ще трябва да се консултират с финансови съветници и експерти, така че... 

Кметът Здравко Димитров обсъди с министъра на околната среда и водите Борислав Сандов мерки за
подобряване качество на въздуха. Срещата бе инициирана от кметовете на 4-те най-големи града София,
Пловдив, Бургас и Варна. На нея приоритетно бе коментиран първият Национален механизъм за инвестиции в
подобряване на качеството на въздуха, който държавата смята да реализира с национално финансиране. По ... 

Публикуваният от Европейската комисия Осми доклад за сближаването показва, че през последните три години
политиката на сближаване е спомогнала за намаляване на териториалните и социалните различия между
регионите в ЕС. Благодарение на финансирането по линия на политиката на сближаване БВП на глава от
населението в по-слабо развитите региони се очаква да нарасне с до 5 % до 2023 г. Същите инвестици... 

Нося на прокуратурата папка с 19 имена. Това обяви премиерът Кирил Петков в столичната Съдебна палата,
непосредствено преди да влезе на разпит. По негови думи става дума за лица, за които носи публична
информация и иска да попита какво прави държавното обвинение по тези данни. Това са личности отдавна
известни в публичното пространство, коментира на влизане Кирил Петков и добави: "Не съм аз човекъ... 

Обявяват се против предложения от министъра на икономиката законопроект за събиране на вземания по
потребителски договориАсоциацията за защита на потребителите разпространи своя позиция, в която се обявява
против предложения от Корнелия Нинова законопроект за събиране на вземания по потребителски договори.
Според Асоциацията този законопроект е в услуга на колекторските фирми. Ето какво още пише в... 

Фармацевтична компания не е присъствала в Топ 10 от 12 годиниСписъкът на Fortune за най-уважавани компании
има нов член – фармацевтичният гигант Pfizer. Тази седмица компанията се приземи на 4-та позиция в
класацията. Това е огромни признание за производителя на ваксини срещу Covid-19 тъй като в Топ 10 на тази
класация не е присъствала фармацевтична компания от 12 години насам. През 2010 в Топ 10 ... 

Дата: 09.02.2022 11:20
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Медия: Economy.bg
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https://www.plovdiv-press.bg/2022/02/09/%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B2-%D0%B1%D1%83%D1%80%D0%B3%D0%B0%D1%81-%D0%B8-%D0%B2%D0%B0%D1%80%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D1%81/237017/
https://www.24chasa.bg/novini/article/10841180
https://www.novinite.bg/articles/212880/Petkov-na-razpit-vaorajen-s-papka-s-imenata-na-Peevski-i-Borisov
https://zonanews.bg/bulgaria/asotsiatsiyata-za-zashtita-na-potrebitelite-korneliya-ninova-lobira-za-kolektorskite-firmi
https://www.economy.bg/business/view/49551/Pfizer-v-klasaciyata-na-Fortune-za-naj-uvazhavani-kompanii
https://segabg.com/hot/category-bulgaria/prokurori-razpitvaha-2-chasa-premiera-toy-im-ostavi-papka-19-imena


Викането на Кирил Петков и началника на кабинета му е форма на институционнално изнудване, обяви
президентътВреме е да бъдем сигурни, че прокуратурата наистина си върши работата, обществото има нужда от
справедливост. Това каза премиерът Кирил Петков след близо двучасов разпит от двама прокурори от Върховната
касационна прокуратура. Той е предал папката с 19 имена на хора, които по негови думи им... 

Концернът е предупредил своите доставчици за повишените производствени цели General Motors Co. планира да
увеличи над шест пъти производството на електрически пикапи и SUV модели през тази година спрямо
предходните цели, съобщава Ройтерс, цитирайки информация, споделена с доставчиците на американски
автомобилен концерн. Главният изпълнителен директор на GM Мари Бара заяви пред инвеститорите минал... 

Главното действащо лице от екшъна в Катуница все още е без повдигнато обвинение. Заподозреният за обира на
пощата там е открит 4 часа след престъплението в необитаем имот в селото пиян и в почти безпаметно състояние.
Това съобщи говорителят на пловдивската районна прокуратура Атанас Илиев. 34-годишният мъж е арестуван, но
все още не са му повдигнати обвинения, защото разследващите го чакат да изтр... 

Пандемията от COVID-19 удари издръжката на деца, като намали събираемостта на присъдените суми. Това
съобщи за "Монитор" председателят на Съвета на камарата на частните съдебни изпълнители Иван Хаджииванов.
"Делата за издръжка на деца са с предимство, но много от хората остават без работа или отиват да работят в
чужбина и ние няма откъде да съберем парите, които съдът е определил за издръжка на де... 

Великобритания и Северна Ирландия са заинтересовани от сътрудничество със стартиращи български компании,
които чрез своите британски партньори да могат да получат достъп до подкрепа и финансиране. Това заяви
посланикът на Обединеното кралство и Северна Ирландия в България Н.Пр. Роб Диксън по време на работна
среща с министъра на иновациите и растежа Даниел Лорер, съобщиха от икономическото ведомст... 

Заглавие: GM ще увеличи над шест пъти производството на електрически пикапи и SUV модели
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https://www.investor.bg/avtomobili/443/a/gm-shte-uvelichi-nad-shest-pyti-proizvodstvoto-na-elektricheski-pikapi-i-suv-modeli-345518/
https://www.actualno.com/crime/chakat-obirdjija-da-iztreznee-za-da-mu-povdignat-obvinenie-news_1708563.html
http://www.e-79.com/news-153055.html
https://lupa.bg/news/velikobritaniya-iska-da-investira-v-bg-startapi_161697news.html
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